



9/12/2023

Alua Amirzhanova

According to the American credit system adopted at KIMEP University and to the number of credits that student has successfully completed, this is to confirm that Alua Amirzhanova is the third year Bachelor of Laws (BLLB) program student at KIMEP University from the year 2020. In order to graduate from KIMEP University, BLLB students have to earn 146 credits. Alua Amirzhanova has earned 90 credits.

This is also to certify that English is the sole language of instruction and the medium of assessment at the KIMEP University.

Please feel free to contact us for any additional information.

Uvassilya Samuratova, MBA
The Registrar

20201176



This document, in accordance with the clause 1 of the Article 7 of the Law # 370-II of the Republic of Kazakhstan as of January 7, 2003 "On Electronic Document and Electronic Digital Signature", is equivalent to a document on paper.

📍 NJSC "KIMEP University"
4, Abay Ave.,
office 201, Valikhanov bld.
050010, Almaty, Republic of Kazakhstan

📞 tel.: +7 (727) 270 43 14
fax: +7 (727) 270 43 14

✉️ e-mail: registrar@kimep.kz

📍 "КИМЭП Университеті" БАҚ
Абай даңғылы, 4, Уәлиханов ғ-ты
офис 201,
050010, Алматы, Қазақстан Республикасы

📞 тел.: +7 (727) 270 43 14
факс: +7 (727) 270 43 14

✉️ e-mail: registrar@kimep.kz

📍 НАО "Университет КИМЭП"
пр. Абая, 4, здание Валиханова,
офис 201,
050010, Алматы, Республика Казахстан

📞 тел.: +7 (727) 270 43 14
факс: +7 (727) 270 43 14

✉️ e-mail: registrar@kimep.kz



www.kimep.kz



12 сентября 2023

Амиржанова Алуа Жандоскызы

Согласно кредитной системе, принятой в Университете КИМЭП, и количеству заработанных академических кредитов подтверждаем, что Амиржанова Алуа Жандоскызы является студенткой третьего года обучения Университета КИМЭП программы Бакалавр по специальности юриспруденция (BLLB) с 2020 года. Согласно правилам обучения в Университете КИМЭП, студенты программы BLLB должны освоить 146 и более кредитов для выпуска. Амиржанова Алуа Жандоскызы освоила 90 кредитов.

Дополнительно сообщаем, что английский язык является официальным языком преподавания в Университете КИМЭП.

В случае возникновения вопросов просим обращаться в отдел регистрации студентов.

Самуратова Увасиля, MBA

Директор отдела регистрации студентов

20201176



Данный документ согласно пункту 1 статьи 7 ЗРК от 7 января 2003 года N370-II "Об электронном документе и электронной цифровой подписи", равнозначен документу на бумажном носителе.

📍 NJSC "KIMEP University"
4, Abay Ave.,
office 201, Valikhanov bld.
050010, Almaty, Republic of Kazakhstan

📞 tel.: +7 (727) 270 43 14
fax: +7 (727) 270 43 14

✉️ e-mail: registrar@kimep.kz

📍 "КИМЭП Университеті" БАҚ
Абай даңғылы, 4, Уәлиханов ғ-ты
офис 201,
050010, Алматы, Қазақстан Республикасы

📞 тел.: +7 (727) 270 43 14
факс: +7 (727) 270 43 14

✉️ e-mail: registrar@kimep.kz

📍 НАО "Университет КИМЭП"
пр. Абая, 4, здание Валиханова,
офис 201,
050010, Алматы, Республика Казахстан

📞 тел.: +7 (727) 270 43 14
факс: +7 (727) 270 43 14

✉️ e-mail: registrar@kimep.kz



www.kimep.kz